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توافق دادستانی با استیلی
گروهورزش| قبل از ش��روع لیگ چهاردهم 
درحالی که استیلی به عنوان مالک جدید باشگاه 
راه آهن معرفی ش��ده ب��ود، دادس��تانی قیمت 
خریداری ش��ده را کم عنوان کرد تا مالکیت عضو 
سابق هیأت مدیره پرسپولیس در راه آهن باطل 
ش��ود. در ادامه اما 2 بار مزایده ب��رای فروش این 
باش��گاه قدیمی تهران بی نتیجه مان��د تا این که 
باز هم اس��تیلی و دوس��تانش گزینه نخست در 
اختیار گرفتن مالکیت این باشگاه باشند. راه آهن 
هم اکن��ون در اختیار دادس��تانی ق��رار دارد و در 
آخرین ساعات یکشنبه شب تصمیم به برکناری 
رئیسی کیا از مدیرعاملی این باشگاه گرفته شد. او 
که از دوره مالکیت زنجانی مدیرعامل این باشگاه 
بود، با نظر دادس��تانی کنار رفت و اولین تغییر در 

لیگ چهاردهم را رقم زد. 
روز گذش��ته اما برای تعیین تکلیف باش��گاه 
راه آهن جلسه ای میان استیلی و سایر مسئولان 
راه آهن با دادس��تانی تهران برگزار شد که به نظر 
خروجی آن مثبت بوده و سرمربی راه آهن به زودی 
به عنوان مالک جدید این باش��گاه رسما معرفی 
می ش��ود. اس��تیلی دراین باره می گوید: »جلسه 
خوبی را برگزار کردیم و نقطه نظراتمان را با نماینده 
دادستان در میان گذاشتیم. البته مبلغ پیشنهادی 
را که در گذشته اعلام کرده بودیم هم تغییر دادیم. 
نماینده دادس��تانی درصدد اس��ت کمک کند تا 
مشکل مالکیت باشگاه راه آهن هرچه زودتر حل 
ش��ود. فکر می کنم این مش��کل تا آخر هفته به 
سرانجام برسد و تیم را در اختیار بگیریم.« بهنام 
ابوالقاسم پور، سرپرست تیم راه آهن نیز در رابطه با 
جلسه با نماینده دادستانی به »شهروند« می گوید: 
»جلسه بسیار مثبت و خوبی بود که به نظرم با این 
روند تا یکی، 2 روز آینده تکلیف مالکیت باشگاه با 
سپردن آن به استیلی مشخص می شود. اگر این 
اتفاق زودتر رخ دهد، مش��کلی به وجود نمی آید 
زیرا بازیکنان نیز مبالغی را دریافت کرده اند. مبلغ 
پیشنهادی برای خرید باش��گاه را که قبلا حدود 

8 میلیارد بود، کمی افزایش دادیم.«
وی همچنین در رابطه با برکناری رئیس��ی کیا 
می افزاید: »برکناری رئیسی کیا به ما ربطی ندارد. 
دادس��تانی او را به عن��وان مدیرعام��ل ابقا کرده 
بود و حالا هم تصمیم گرفت ت��ا او را برکنار کند. 
انشاءالله بعد از در اختیار گرفتن مالکیت باشگاه، 
هیأت مدیره باش��گاه مدیرعامل جدید را انتخاب 

می کنند.«
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کمیتهمسابقاتسازمانلیگبرنامههفته
هفتمتاسیاملیگبرتررااعلامکردکهبر
ایناساسدربیپایتختدرتاریخ30آبان

برگزارمیشود.
  تاش��یما کوزو نایب رئیس فدراس��یون فوتبال 
ژاپن دیروز وارد تهران ش��د و با رئیس و دبیرکل 

فدراسیون ایران دیدار کرد. 
  روز گذش��ته دایی متوجه ش��د شیث رضایی، 
مدافع راه آهن که با او نی��ز اختلافات زیادی دارد، 
مدتی است در کلینیک درفش��ی فر حضور پیدا 
کرده که به دلیل همین ورود از این پس ورود افراد 

بدون هماهنگی را ممنوع کرد. 
  تیم ملی »ب« بسکتبال کش��ورمان در سومین 
بازی خود رقابت های ویلیام جونز به مصاف مصر 

رفت که در پایان 65 بر 62 به برتری  رسید. 
اول مع�اون جهانگی�ری، اس�حاق 
رئیسجمهوریامروزباحض�وردروزارت
ورزشب�امس�ئولانوزارتخانهوروس�ای

فدراسیونهادیدارمیکند.
  در هفته جاری بازی های تمامی رده های سنی 
که در تهران برگزار خواهند شد، به دلیل سقوط 
هواپیما 140 و جان باختن تعدادی از هموطنان با 

یک دقیقه سکوت آغاز می شوند. 
دیگومارادونا،اس�طورهفوتبالآرژانتین
پسازاینکهباخبرنگاراندرحالگفتوگو
بود،بایکیازخبرنگاراندرگیرش�دوپس
ازپیادهش�دنازاتومبیلخودبهصورتاو

سیلیزد.
  ابوالحس��ن مه��دوی از س��وی وزارت ورزش و 
جوانان به عنوان سرپرس��ت فدراس��یون تنیس 
معرفی شد و تا برگزاری انتخابات جای شایسته 

را گرفت. 
علیکفاش�یاندرنامهایب�همهدیتاج
اعلامکردکهمسابقاتهفتهسوممسابقات
لیگپخشتلویزیونیش�وداماتأکیدکرد
تصمیمگی�رینهای�یدراینب�ارهرابعداز
جلسهبامدیرانباش�گاههایلیگبرتری

انجاممیدهد.

حرف تو حرف

مداد زرد

گروهورزش| اختلافات درونی باشگاه پرسپولیس 
قبل از شروع لیگ آغاز شد و پس از شکست مقابل فولاد 
در هفته دوم این ماجرا ت��ا جایی پیش رفت که رئیس 
هیأت مدیره و مدیرعامل باشگاه به صورت علنی علیه 
یکدیگر مصاحب��ه می کردند.  بار دیگ��ر وزارت ورزش 
و ش��خص امیررضا خادم که به نوعی مسئول انتخاب 
هیأت مدیره پرسپولیس محسوب می شود، مجبور است 
به این ماجرا ورود کند تا ش��اید با رودررو قرار دادن این 
2نفر به این اختلافات پای��ان دهد. به گفته معاون وزیر 
ورزش اختلاف خاصی میان رحیمی و سیاس��ی وجود 
نداشته و سوءتفاهمات نیز حل شده اما نمی توان قول داد 
از این پس اختلاف نظری وجود نداش��ته باشد.  در ذیل 
گفت وگوی امیررضا خادم با »شهروند« را پس از جلسه با 

رحیمی و سیاسی می خوانید. 
بهنظرمیرس�دبازهممجبورش�دیدمانعبالا
گرفتندعوایمدیرعاملواعضایهیأتمدیره

پرسپولیسشوید؟
ن��ه دعوایی وج��ود داش��ت و ن��ه بح��ث برکناری 
کس��ی مطرح بود. به دلیل برخی س��وءتفاهماتی که 
میان رحیمی و سیاس��ی به وج��ود آمده ب��ود، از آنها 
خواس��تم تا در جلس��ه ای مشترک ش��رکت کنند و 
رودررو صحبت هایش��ان با یکدیگر انجام دهند، البته 
مصاحبه های��ی که از این دونفر در رس��انه ها منتش��ر 
می ش��ود با صحبت هایی که در این جلس��ه با یکدیگر 
داشتند، متفاوت بود.  الان هم نمی توانم قول بدهم که 
این اختلاف نظر دیگر وجود نخواهد داشت زیرا اساس 
هیأت مدیره برآیند نظر اعضاست که به تصمیم گیری 

منجر می شود. 
بهنظرمیرس�دایندونفروحتیسایراعضابر
سرسرمربیگریدایینیزبایکدیگراختلافنظر

دارند.
اتفاقا یکی از مباحثی که در جلس��ه مطرح ش��د در 
رابطه با کادرفنی بود.  پرس��پولیس در 2 بازی ابتدایی 
نتایج خوبی نگرفته و طبیعی اس��ت که حاشیه ها زیاد 
باشد. حس می کنم مدیرعامل و هیأت مدیره با دعوت 
از دایی در جلسه ای می توانند مشکلاتشان را حل کنند، 

البته هیچ صحبتی از برکناری دایی درمیان نبود و اتفاقا 
هم رحیمی و هم سیاسی به حمایت بیشتر از کادرفنی 
تأکید کردند. نمی دانم چرا این قدر زود همه صحبت از 
برکناری مدیرعامل یا سرمربی می کنند، در حالی که 
اصلا چنین مباحثی مطرح نیست و اختلاف رأی و نظر 

وجود دارد. 
ممکناس�تایناختلاف�اتدراس�تقلالهم

بهوجودبیاید؟

اتفاقا در اس��تقلال نیز همین مس��ائل وجود دارد و 
اختلاف نظر در هیأت مدیره آن باشگاه هم هست. هیچ 
هیأت مدی��ره ای در دنیا وجود ن��دارد که اختلاف نظر 
نداشته باش��د اما این اتفاقات به دلیل حساسیت بالای 
مردم توسط رسانه ها بزرگ نش��ان داده می شود.  وضع 
ذاتی این 2 باشگاه به گونه ای اس��ت که خیلی از مردم 
کشورمان درگیر مسائل آنها هستند و به همین خاطر 
این س��روصداها و جنجال ها به وجود می آید.  مطمئن 

باشید در آینده نیز هم در استقلال و هم در پرسپولیس 
این جنجال ها وجود خواهد داش��ت، مگر این که کاری 
انجام شود تا از محبوبیت و جذابیت این 2تیم در جامعه 
کم شود! البته بر خود من نیز انتقادهایی وارد است اما راه 

اصلی خروج از این بحران همان است که گفتم. 
دررابطهباخصوصیس�ازیاین2باشگاهنیزبه
نظرمیرسدموانعیبهوجودآمده.حتیرئیس
س�ازمانخصوصیس�ازیصحبتهایشمارا

غیردقیقخواندهبود.
ح��دود 45روز از جلس��ه ای ک��ه ب��ا س��ازمان 
خصوصی س��ازی داش��تیم، می گذرد اما آنها هیچ یک 
از توافقاتی که انج��ام داده بودی��م را اجرایی نکرده اند.  
درست است که بحث های فنی واگذاری این 2باشگاه در 
تخصص من نیست و در آنها زیاد هم نظر نمی دهم.  شاید 
منظور پوری حسینی نیز این بوده که به نظرم، نظرش 
منطقی است اما ما براساس رسالتی که داریم، موظفیم تا 
نگرانی مان را از به تعویق افتادن اجرای قانون ابراز کنیم.  
قانون می گوید باید استقلال و پرسپولیس تا پایان  سال 
خصوصی شوند اما ما نگرانیم که این امر در موعد مقرر 

اتفاق نیفتد. 
قراراستبهزودیدرانتخاباتهیأترئیسهفیلا
شرکتکنید،اینمسئولیتباکارهایسنگینی
کهشمادروزارتخانهپیگیریمیکنید،تداخل

ندارد؟
من چند روزی فقط به کرواس��ی رفتم تا رایزنی های 
لازم را برای رس��یدن ایران نه خودم به یک کرس��ی در 
فیلا انجام دهم.  در ضمن تصمیم من نبود که به عنوان 
نماینده ایران معرفی ش��وم و دیگران ای��ن لطف را به 
من داش��تند. الان هم در حال رایزنی با برخی کشورها 
هستیم.  فدراس��یون هم در این امر کمک زیادی انجام 
داده و از 10، 15 کش��ور آفریقایی دع��وت کرده تا آنها 
محدودیت ه��ای ای��ران را در انتخابات هیأت رئیس��ه 
بزرگنمایی نکنند و بیشتر به قدرت کش��تی ایران در 
جهان و واقعیت های این ورزش بپردازند. امیدوارم  پس 
از سال ها ایران بتواند یک نماینده در فیلا داشته باشد تا از 

حق کشتی کشورمان دفاع کند.  

امیررضاخادمدرگفتوگوبا»شهروند«:

برایم روشن است اختلافات استقلال هم جنجال ساز می شود! 

ذره بين

قهرمانیجهانیجوانانآزادکارپساز19سال

آزادکاران جور فرنگی را کشیدند
گروهورزش| مسابقات کش��تی جوانان جهانی 
درحالی در یک هفته اخیر در زاگرب کرواسی درحال 
پیگیری بود ک��ه در روزهای ابتدای��ی فرنگی کاران 
کشورمان با هدایت عبدالله چمن گلی ناکام بودند و 
فقط با یک مدال نقره این پیکارها را ترک کردند اما 
حساب مسابقات کشتی آزاد برای ایران کاملا متفاوت 
بود. تیم کشتی آزاد جوانان ایران با حضور مقتدرانه 
در رقابت های جهانی 2014 کرواس��ی و با کس��ب 
3 مدال ط��لا و 3 مدال برنز نش��ان داد که از هر نظر 
مهیا و آماده این میدان بزرگ بود. تا جایی که حتی 
مسائل و اتفاقات حاش��یه ای اخیر پیرامون اختلاف 
طلایی، س��رمربی این تیم و خادم نیز نتوانس��ت به 
این تیم ضربه ای را وارد کن��د.  تیم ایران در مجموع 
دو روز پیکار در آوردگاه جهانی توسط ایمان صادقی، 
حس��ن یزدانی و علیرضا کریمی در اوزان 60، 66 و 
84 کیلوگرم صاحب مدال طلا شد و صابر خانجانی، 
رضا مظفری و امین طاهری نی��ز در اوزان 50، 74 و 
120 کیلوگرم صاحب مدال برنز شدند که نتیجه این 
تلاش تیمی، کسب 64 امتیاز و اختلاف 15 امتیازی 
با روس��یه همیش��ه مدعی بود. این قهرمانی پس از 

19 سال برای شاگردان طلایی به دست آمد. 

اظهارنظرعجیبرئیسسازمانلیگ

بازی های زنان پخش مستقیم می شود!
گروهورزش/ در شرایطی که فدراسیون فوتبال 
و صداوس��یما حدود یک ماه است بر س��ر دریافت 
حق پخش بازی های لیگ برتر مجادله دارند، مهدی 
تاج، رئیس س��ازمان لیگ اظهارنظر جالبی درباره 
پخش بازی های بانوان از س��یما بر زبان آورده است.  
تاج در حاشیه قرعه کشی هفتمین دوره لیگ برتر 
فوتبال زن��ان این جملات را بیان ک��رد: »اگر امکان 
پخش مسابقات با اس��تفاده از تصویربرداري راه دور 
باشد ما این مس��ابقات را پخش مي کنیم، البته این 
موضوع باید به تایید ش��ورایعالي سیما برسد.« این 
در حالی اس��ت که تاکنون فقط عکس هایی از این 
بازی ها در اخبار ورزشی تلویزیون نشان داده می شد، 
صحبت های تاج جالب به نظر می رسد و محقق شدن 
این امر محتمل به نظر نمی رسد.  حتی در بازی های 

لیگ هیچ مردی اجازه ورود به ورزشگاه ها را ندارد. 

تصمیمفیفاکهازسالآیندهاجراییمیشود

حذف واسطه ها از دنیای فوتبال
گ��روه ورزش| فیفا تصمیمات��ی را مبنی بر انجام 
اصلاحات در امور مرتبط با کارگزاران بازیکنان گرفته 
است.  بنا بر اعلام فدراسیون جهانی فوتبال همانند 
سیس��تم کارگزاران نقل و انتقالات فیفا، سیس��تم 
ثبت اظهارنامه ها نیز باید در س��طح فدراس��یون ها 
اعمال ش��ود که در آن مش��خصات واسطه برای هر 
نقل و انتقالی که در آن دخیل است، ثبت شود. این 
اظهارنامه شامل اصول ضروری در ارتباط با آئین نامه 
جدید است و با امضای آن، واسطه تأیید می کند که از 
قوانین و آئین نامه های فیفا، کنفدراسیون فوتبال های 

محل فعالیت و فدراسیون مربوطه پیروی کند. 
همچنین در هر قراردادی که بین واس��طه نقل و 
انتقالات با بازیکن و یا تیم منعقد می شود، باید حداقل 
اطلاعات بازیکن و باشگاه نیز در آن ذکر شود.  قوانین 
واس��طه نقل و انتقالات بازیکن و تی��م از اول آوریل 
2015 )12 فروردین ماه 1394( لازم الاجراس��ت و 
این به معنای پایان فعالیت تمامی کارگزاران نقل و 
انتقالات فیفا از تاریخ فوق است. باید دید در شرایطی 
که چندین سال است در فوتبال ایران واسطه نقش 
اول را بازی می کنند، با تصمیم جدید فدراس��یون 
جهانی فوتب��ال هم می توانند این اف��راد کار خود را 
دنبال کنند یا خیر، هرچند که بعید اس��ت کس��ی 

بتواند دلالان را از فوتبال ایران خارج کنند. 

اتفاق

رقابت

امشب،سوپرجاماروپادرکاردیفولز

اولین جام برای دومین افتخار 
گ�روهورزش| گرت بیل، برای اولین ب��ار از زمان 
مشهور شدن به وطنش بازمی گردد اما موضوع اصلی 
برای هواداران حاضر در ورزشگاه میلینیوم کاردیف 
ولز نه درخش��ش او بلکه نوع بازی جیمز رودریگس، 
آقای گل و تونی کروس، یکی از ستاره های جام جهانی 
2014 است. چهل وسومین سوپرجام اروپا در حالی 
برگزار می شود که سویا 4 س��ال زودتر )سال 2006( 
از رئال مادری��د، آخری��ن حضور موفق خ��ود در این 
رقابت نمادین را جش��ن گرفت و ح��الا برای دومین 
قهرمانی اش می جنگد. در سوی مقابل پرافتخارترین 
تیم اروپا هرچند 9بار بیش��تر از س��ویا در جام های 
معتبر اروپایی قهرمان ش��ده اما درست به اندازه تیم 
جنوب��ی )یک بار( طع��م فتح جدال بی��ن قهرمانان 
2جام باشگاهی معتبر  س��ال قبل اروپا را چشیده و 

علاوه بر این اگر آنها برای اولین بار در 12 سال اخیر به 
بازی سوپرجام راه یافته اند، سویا دربازه زمانی کمتر 

)9سال( 3بار در سوپرجام شرکت کرده است. 
ویترینیبرایتازهواردها

رئال مادری��د در بازی س��اعت 23:20 امش��ب به 
وقت تهران قصد محک زدن آمادگی س��تارگان تازه 
خریداری شده اش مانند ناواس، کروس و رودریگس 
را دارد،البته بازگش��ت بیل از مصدومیت را جش��ن 
می گیرد. هرقدر رئال به ستاره های جدیدش می نازد، 
س��ویا هم می تواند در پایان بازی به دنیس سوارس 

ببالد.  ای��ن بازیکن که به صورت قرضی از بارس��لونا 
راهی سویا شده، مایل است مانند  سال 2005 تیمش 
را خوشحال ببیند اما اگر لحظه ای غفلت کند، شاید 
همراه تیمش خاطره تلخ شکست در سوپرجام 2006 
را تکرار شده ببیند. او مش��تاقانه به دنبال اولین جام 
فصل است:  »قصد داریم از همین ابتدا هوادارانمان را 
خوشحال کنیم و اولین جام فصل را به ارمغان بیاوریم.  

در این باره کوچک ترین تردیدی ندارم.«
تاریخچه

س��وپرجام اروپ��ا از  س��ال 1972 ب��ه ص��ورت 

رفت وبرگشت بین قهرمان جام باشگاه های اروپا )لیگ 
قهرمانان فعلی( و فاتح جام در جام اروپا )جام منحل 
شده( پایه ریزی ش��د و تا  سال 1998 تقریبا هر  سال 
همین فرمت را حفظ کرد تا این که از  سال جام جهانی 
فرانسه تصمیم گرفته شده سوپرجام، تنها یک بازی 
و آن هم در زمین موناکو )ورزشگاه لویی دوم( باشد. 
لوی��ی دوم تا  س��ال 2012 میزب��ان 15 دور متوالی 
رقابت بود تا این که از  سال گذشته تصمیم گرفته شد 
سوپرجام هر  سال در یک ورزشگاه از پیش تعیین شده 
برگزار شود. میلان با 5، بارس��لونا با 4 و لیورپول با 3 
قهرمان��ی در رده ه��ای اول تا س��وم پرافتخارترین 
تیم های سوپرجام قرار دارند و باید دید امشب از بین 
رئال مادرید و سویا کدام یک زودتر برای دومین بار فاتح 

سوپرجام می شوند. 

تبرئه20نفردرپروندهمعافیتفوتبالیستها

احمدی مقدم:     بزرگنمایی شده است
گروه ورزش| به نظر می رسد ماجرای کارت های 
معافیت از خدمت فوتبالیست ها به این زودی ها 
تمام نمی ش��ود و هر روز بای��د منتظر اعلام خبر 
جدیدی از س��وی مسئولان باش��یم.  هنوز از آن 
لیس��ت 21نفره ای که اعلام ش��ده بود، به غیراز 
ساسان انصاری ندیده ایم که بازیکن دیگری بتواند 
در لیگ برتر بازی کند اما فرمانده نیروی انتظامی 
معتقد است تعداد این افراد بیش از 100 نفر است 
و شاید یک ماه دیگر زمان لازم باشد تا پرونده های 
آنان بررسی ش��ود. حال این که چرا فقط آن 20 
نفر از حضور در باشگاه هایش��ان محروم شده اند، 
مشخص نیست. سردار احمدی مقدم دراین باره 
می گوید: » مدارک حدود 110 نفر به پلیس ارایه 
و بررسی های لازم در این زمینه آغاز شده است و 
پس از بررسی ها مشخص شد که معافیت تعدادی 
از این افراد مشکلی ندارد و مابقی درحال بررسی 
است.  پرونده حدود 20 نفر تا حالا رسیدگی شده 
است و موردی نداش��تند و معافیت آنها را تأیید 
می کنیم. ماجرای این کارت ها بیش از آن چیزی 

که هست، بزرگ نمایی شده است «

حاشيه

پيشنهاد

گ�روهورزش| فوتبال ای��ران از زمان حضور آلن 
ویتل اورتونی در پرسپولیس همیشه چشم انتظار یک 
انگلیسی مرغوب در لیگ بوده و حالا هرچند ماهی 
در آستانه به دام افتادن به اندازه ویتل مشهور نیست 

اما می تواند صید  سال فوتبال ما نام بگیرد.  
ماجرا به مذاکره مسئولان پرسپولیس با 

دنیل جسی بوآتنگ،  هافبک سیه چرده 
21ساله آرسنال برمی گردد. علی دایی، 

سرمربی پرس��پولیس در 2هفته 
سپری ش��ده از لی��گ برتر 
متوجه خلأ ناشی از جدایی 
پولادی و حس��ینی شده و 
به همین دلیل از مس��ئولان 

نقل و انتقالات تیم خواس��ته 
دست به دامن بازیکنان مرغوب 

خارجی شوند.  جست وجو ها به نام 

کاپیتان سابق تیم جوانان آرسنال منتهی شد و قرار 
بود مسئولان باشگاه قرمزپوش در نامه ای به وزارت 
امور خارجه، درخواست ویزا برای خرید جدیدشان 
را مطرح کنند. آنها به شدت پیگیر حضور این بازیکن 
جوان هس��تند؛ به حدی که برای پیگیری کارهای 
مربوط به صدور ویزا، یک نماینده ب��ه وزارت امور 
خارجه فرس��تادند! انگار مش��کل ویزای بوآتنگ 
خیلی جدی و حاد است. گفته می شود اگر مشکل 
ویزای این بازیکن حل ش��ود، بازیکن آرسنال 
برای مذاکره راهی تهران می شود اما انگار 
این موضوع در هیچ رس��انه خارجی 
بازت��اب نداش��ته و در هیچ موتور 
جس��ت وجو و س��ایتی خبری 
از ابراز علاقه پرس��پولیس به 
بازیکن 21ساله آرسنال دیده 

نمی شود. 

حضورنامرئیکاپیتانآرسنالدرتهران

بوآتنگ، جانشین سیدجلال و پولادی

وداع

گروهورزش| خبر خداحافظی میروسلاو کلوزه، 
بهترین گلزن تاریخ آلمان و جام جهانی از فوتبال ملی 
چندان عجیب نبود.  بازیکن لهستانی الاصلی که در 
چهار جام جهانی 16گل زده و سرانجام در چهارمین 
جام جهان��ی اش عن��وان بهترین گل��زن تاریخ این 
رقابت ها را از رونالدوی برزیلی ربود در 36س��الگی 

توان ادامه فوتبال حرفه ای در رده ملی را نداشت: 
»با قهرمان��ی در برزیل روی��ای کودکی من به 

حقیقت پیوست. مفتخر و خوشحالم که 
در این موفقیت ب��زرگ با تیم ملی 

فوتبال آلم��ان نقش داش��تم. 
دوران��ی بی نهایت زیب��ا و نادر و 
لحظاتی فراوان و فراموش ناشدنی 

را در تیم ملی داشتم.«
کلوزه از برآورده ش��دن اهداف 
بزرگ خود گفت:  »در تیم ملی به 

هدف بزرگ مان رسیدیم.  هدفی که با هم به عنوان 
تیم داش��تیم.  من به هدف های شخصی خودم هم 
دست یافته ام.  آنهایی که مرا می شناسند، می دانند 
بس��یار جاه طلب هس��تم. هیچ وقت رکوردها برایم 
اهمیتی نداشتند. همیشه تلاش می کردم 
بهترین عملک��رد را برای تیمم داش��ته 
باش��م. برای م��ن لحظ��ه ای زیباتر از 
قهرمانی جهان برای پایان دادن به دوران 

حرفه ای ام در رده ملی وجود نداشت.«
کلوزه از زمان شروع دوران ملی در 
 سال 2001 در چهار جام جهانی 
ش��رکت کرد و به سومین زننده 
گل در چه��ار جام جهانی تبدیل 
ش��د.  او چندی قبل ه��م عنوان 
بهترین گلزن تاریخ تیم ملی آلمان 

را از گرد مولر افسانه ای ربود.  

کلوزهسرانجامتمامشد

بدرود آقای رکورد

گروهورزش| هزینه 18 میلیاردی اس��تقلال یعنی شکس��تن سقف 15 
میلیاردی تعیین شده از سوی سازمان لیگ برای تیم ها جهت هزینه در فصل 
نقل و انتقالات. در نتیجه قانونگذاران این عرصه اعلام کرده اند با باش��گاه های 
خاطی که استقلال هم یکی از آنها است، برخورد قانونی خواهند داشت اما این که 
برخورد قانونی از چه مجرا و به چه طریقی صورت می گیرد، محل سوال است؛ 
به خصوص حالا که اظهارنظرهای رنگارنگ باشگاه استقلال بر شوری اش پخته 
شده می افزاید! آبی های پایتخت به قصد تلطیف افکارعمومی به نفع خودشان و 
یا شاید هم دور زدن قانون سقف بودجه در اقدامی جالب توجه عنوان کرده اند 
قصد دارند به صورت توافقی آن قدر از رقم قرارداد بازیکنان بکاهند تا این سرریز 

3میلیاردی از بین برود و آنها از لیست قانون شکنان خارج شوند. 
اعتراضبازیکنان

از طرفی بازیکنان تیم آبی پوش، پیدا و پنهان اعتراض خود به تصمیم عجیب 
کادر مدیریتی را اعلام کرده اند.  به نظر می رسد در این زمینه حق با بازیکنان 
باشد چون نه در ایران و نه در هیچ نقطه دیگری از دنیا مرسوم نیست که پس 
از امضای قرارداد، باشگاه در مبلغ و جزئیات پیمان همکاری ثبت شده دست 

ببرد که اگر این اتفاق بودن جلب رضایت بازیکنان و به شکل کاملا خودسرانه 
از سوی باشگاه صورت بگیرد، مشمول جریمه و محرومیت های سنگین برای 

طرفین خاطی خواهد شد. 
اظهاراتکذبافشارزاده

در این بین اظهارات بهرام افشارزاده، مدیرعامل استقلال جالب است. او اعلام 
کرده بازیکنان در پروسه کاهش بودجه درحال همکاری با باشگاه هستند. حالا 
معلوم نیس��ت باید دم خروس را باور کنیم یا نه چون شواهد و مصاحبه های 
پرتعداد اخیر بازیکنان خبر از نارضایتی آنها از کاهش قراردادهایش��ان دارد و 
هیچ گونه موج رضایت مندی حس نمی شود. به نظر می رسد سران استقلال 
تنها در رسانه ها صحبت می کنند و هیچ گونه دیالوگ سازنده ای با بازیکنانشان 

برقرار نکرده اند.  همه اینها یعنی فریب افکارعمومی با دروغ پردازی. 
نظریجویباری:نیمفصلهمهچیزدرستمیشود

علی نظری جویباری، معاون ورزش��ی باشگاه اس��تقلال که نقش غیرقابل 
انکاری در جذب بازیکنان میلیاردی داشته است، در این خصوص به »شهروند« 
می گوید: »ما در تلاش هس��تیم تا خواس��ته س��ازمان لیگ را اجرا کنیم اما 

نمی توانیم به بازیکنان اجبار کنیم که حتما باید قراردادتان را کم کنید.  ما یکبار 
با بازیکنان توافق کرده ایم و طبیعی است همه زیر بار نروند.  با این حال سعی 
می کنیم تا نیم فصل موضوع را حل وفصل کنیم. در نیم فصل مثل همه تیم های 
بزرگ دنیا تغییراتی خواهیم داشت که این مشکل را در نقل و انتقالات نیم فصل 

برطرف می کنیم.«
عاقبتماجرا

آیا سازمان لیگ مطابق وعده ای که داده با استقلال برخورد می کند؟ آیا 
مصدرنشینان خیابان سئول جرات دارند جریمه در نظر گرفته شده برای 
قانون شکنی در فصل نقل و انتقالات را در مورد سرخابی های پایتخت اعمال 
کنند و آنها را از حضور در فصل نقل و انتقالات فصل آینده محروم و بودجه 
مقرر شده هر سال خود را از 2 تیم بزرگ پایتخت دریغ کنند؟ با وضع فعلی 
بعید به نظر می رسد هیچ یک از بازیکنان استقلال با پیشنهاد باشگاه )اگر 
واقعا پیش��نهادی وجود داشته باشد!( موافقت کنند و زیر بار کسر از حقوق 
و قرارداد بروند.  ظاهرا گذشت زمان باید به سوالات و ابهامات موجود جواب 

جامعی بدهد.  

اختلاف3میلیاردیبیناستقلالوسازمانلیگدردسرسازشد

از بازیکنان انکار، از روسا اصرار

وزارتورزشمانعافشاگریرحیمیشد
پس از مصاحبه های متعدد و تندی که برخی اعضای هیأت مدیره، به ویژه سیاس��ی در 
روزهای اخیر علیه مدیرعامل و س��رمربی تیم انجام داده اند روز گذشته سرانجام رحیمی 
تصمیم گرفت جواب ای��ن اظهارات را در مصاحبه تن��دی که انجام داد، بده��د.  او در این 
گفت وگو ضرب الاجل یک روزه ب��رای وزارت ورزش تعیین کرد تا با ورود به این ماجرا مانع 
افشاگری اش علیه اعضای هیأت مدیره شوند، البته کاظم پور و سیاسی که منتقدان رحیمی 
در هیأت مدیره هستند نیز از افشاگری احتمالی او استقبال کرده اند و به انتقاداتشان ادامه 
دادند اما امیررضا خادم به نمایندگی از وزارت ورزش با دعوت دوطرف مانع افشاگری رحیمی 

شد تا فعلا آتش این دعوا فروکش کند. 

نگرانمکهقانوندربارهخصوصیسازیاجرانشود تنهاراهپایانمشکلات،کاهشمحبوبیتسرخابیهاست

نظریجویباریدرگفتوگوبا»شهروند«:نمیتوانیمبازیکنانرامجبوربهکسرقراردادکنیم


